

Title (en)

Supporting device for curtains, loop top curtains and curtains rods or rails for such a supporting device

Title (de)

Laschenträger für Vorhänge, Vorhänge mit Vorhanggarnitur sowie Vorhangschienen mit derartigen Laschenträger

Title (fr)

Dispositif de support pour rideaux, rideaux avec languette et tringle ou rail pour ledit dispositif de support

Publication

EP 1166693 A1 20020102 (DE)

Application

EP 00810548 A 20000622

Priority

EP 00810548 A 20000622

Abstract (en)

Bracket support (1) comprises a supporting body for the bracket (16) and one or more sliding surfaces directed to the curtain rod or rail. Independent claims are also included for: (a) curtain rod fitting for hanging the curtain (15) comprising a curtain rod made of wood, metal or plastic, and a bracket support; and (b) a cylindrical rod consisting of several bracket supports.

Abstract (de)

Laschenträger (1) zur Fortbewegung von Laschenvorhängen (15) auf einer Vorhangstangen-Garnitur (12) und Vorhangschienen (14) an der Gleiter (16) angebracht sind. Auf diesen Laschenträger (1) wird die Lasche (13) mit dem daran befestigtem Vorhang (15) gelegt und fixiert. Auf diese Weise kann der Vorhang reibungslos und ohne Kraftaufwand auf Vorhangstangen und Vorhangschienen vom Benutzer gezogen werden, ohne das sich die Laschen verklemmen. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

A47H 13/00

IPC 8 full level

A47H 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47H 13/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] WO 9947031 A1 19990923 - CA MA S R L [IT], et al
- [XA] GB 2338643 A 19991229 - H2 PRODUCT DEV LIMITED [GB]
- [X] US 5903957 A 19990518 - LE MANCHEC VINCENT [FR]

Cited by

EP1535548A1; FR2862510A1; DE102011001014A1; EP1153560B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 1166693 A1 20020102

DOCDB simple family (application)

EP 00810548 A 20000622